

Recreation Club held a Regimental Ball in the Knights of Columbus Hall in St. John's. Guests were received by the Commanding Officer, C/Supt. T. A. Farr and Mrs. Farr, S/Sgt. and Mrs. Don Nordick and Cst. and Mrs. Don Davis. Guests of Honour included Lt. Gov. and Mrs. Gordon A. Winter; Hon. R. S. Furlong, Chief Justice of Nfld.; Her Worship Mayor Dorothy Wyatt of St. John's; C/Supt. and

Mrs. K. B. M. Fraser (Rtd.), former C.O. of "B" Division; and Lt. Cmdr. and Mrs. R. W. Quick, C.O. Canadian Forces Station, St. John's.

After an appetizing roast beef dinner everyone enjoyed dancing to the music of the Ottawa R.C.M. Police Dance Band, who also supplied cocktail and dinner music for everyone's pleasure.

C Division (Headquarters — Montreal, Que.)

Volleyball The final game of the 1976-77 series took place on April 28, 1977, between the Security Systems Section and Security Service "I" Operations. "I" Ops. won the "C" Division Montreal H.Q. League trophy in six games of the seven-game play-off.

The 1977-78 season is now on the move and is more popular than ever. This year's league is made up of sixteen teams, including an all star team chosen

by the Executive Committee. The all star team will meet with other league teams for practice matches and may be called upon to participate in tournaments.

The Officers and Fraud Section met on Oct. 18 for the first game of this year's season, which will end on Feb. 16, 1978, and be followed by an elimination round.

La G.R.C. de Montréal a organisé, le jeudi 25 août 1977, un « JOGGUE-T-ON/MARCHE-T-ON » au bénéfice de l'enfance paraplégique de l'École Victor Doré de Montréal. Notre Commandant, M. J. R. Duchesneau, s'est présenté sur la piste de jogging extérieure pour un rétentissant coup de départ, où plus de soixante « athlètes » de tout âge avaient pris place pour une épreuve de deux heures.

Tout le personnel était invité à participer à cet événement, depuis le simple gendarme jusqu'au surintendant principal, en passant par les membres civils et les employés de la Fonction publique. Tous couraient pour une même cause et formaient en ce sens un groupe homogène. En résumé, un montant d'environ \$3,400 a été recueilli. Pour une première expérience c'était plus que satisfaisant.

Félicitations et remerciements à tous ceux qui ont contribué à la réussite de cette journée. Nous prévoyons répéter l'événement l'an prochain. Ce n'est donc qu'un au revoir. À bientôt!

